



Sektionen för Elektronikdesign
Mötesprotokoll 2017-09-25

Närvarande:

Sebastian Olsson, Ordförande

Anton Räntilä, Kassör

Eric Claar, Sekreterare

Tom Campbell, Vice SnOrdf

Emma Johnsson, Festerichef

Andreas Larsson, Webb/PR/Tryck

Filip Lagerqvist, Rekryteringsansvarig

Jesper Andersson, Näringslivsansvarig

1. Mötets öppnande

Ordförande förklarade mötet öppet klockan 18:02 i TP32.

2. Val av ordförande

Mötet väljer sittande till ordförande.

3. Val av sekreterare

Mötet väljer sittande till sekreterare.

4. Val av justeringsmän och tillika rösträknare

Beslut tas att välja Jesper Andersson och Tom Campbell till justeringsmän tillika rösträknare.

5. Adjungeringar

Mötet beslutar att adjungerar in Anna Häagg.

6. Mötets behöriga utlysande

Kallelse kom ut onsdag den 20/09.

Mötet beslutar mötet behörigt utlyst.

7. Fastställande av dagordning

Lägger till punkten "Sektionspub"

8. Rapporter och meddelande

Sebastian Olsson: Varit på möte med EF-nämnden, ordförande råd och förberett dagens möte.

Anton Räntilä: Bokfört och kollat posten.

Eric Claar: Justerat protokoll, förberett dagens protokoll och inventerat sektionsförrådet.



Sektionen för Elektronikdesign
Mötesprotokoll 2017-09-25

Tom Campbell: Inventerat förrådet, jobbat med hoodies, har fixat inför sektionernas dag, varit på utbildningar och möten.

Emma Johnsson: Inventerat sektion förrådet, fixat sittings personal till Springbreak, bokat lokal till jubileet, fixat ett eventutskott och inventerat sektionsförrådet.

Andreas Larsson: Lagt upp sökning till projektledare för EDGB, eventet för två olika Ericsson evenemang och eventet för Devport.

Filip Lagerqvist: Inventerat förrådet, varit på möte med kommunikatörer på liu och reklamerat tröjor.

Jesper Andersson: Jobbat med evenemanget med Ericsson, varit möte med kommunen för ExJobbsmässan, inventerat sektionsförrådet, möte om ovveinvigning och jobbat med hoodies.

9. ED-Hoodies och Styrelseskjortor

En faktura ska skickas till Yakobs för tryck och tröjor för 5791 kr eftersom det har blivit dåligt tryckta. Yakobs hade lagt de tröjor med bra tryck högst upp så att det inte syntes att det fanns tröjor med dåligt tryck. Yakobs tog tillbaka kvittot och sa att vi skulle fakturera dem för summan.

Mötet beslutar att vi ska köpa in hoodies för att sektionens medlemmarna ska kunna testa storleken.

10. ED-20 års jubileum

Emma har skickat in kontraktet för lokal till jubileet, men dom vill ha kontraktet för catering. Lokalhyran ligger på 4500 kr och catering kostar ca 14000kr för ca 60 personer och bjuder på 2 öl/cider per person. Tar ca 150 kr per person som kommer. Andreas fixar ett evenemang som ska läggas ut 2017-09-26. Reserverar ca 15 platser för alumner.

11. Elvira

Elvira vill bli ett utskott, vilket mötet är positiva till detta. Elvira måste ha ett årsmöte där de beslutar att det ska avveckla sin förening och redovisa sin budget.

12. Ansvarig Ovveinvigningen

Mötet beslutar att Sebastian ska vara ansvarig för ovveinvigningen. Styrelsen ska bjuda ED-ettan som deltar på mat.

SO EC JA TC
(ordförandes initialer) (sekreterares initialer) (justeringsmännens initialer)



Sektionen för Elektronikdesign
Mötesprotokoll 2017-09-25

13. EDGB projektansvarig enkät

Andreas har lagt upp en enkät för projektledare för EDGB.

14. Sektionsmöte

Det har kollats runt hos olika försäljare för smörgåstårter, men vi har inte hittat någon försäljare som är tillräckligt billigt ännu.

15. Robot Workshop

Föregående styrelse har äskat pengar för robot workshop för 4000 kr. Styrelsen ska köpa ett startkit för en robotarm som studenterna ska sätta ihop. Detta ska marknadsföras som en pluggstuga enligt äskningen. Styrelsen tycker att det kan kombineras med DevPort och en pluggstuga.

16. Gruppkontrakt

Sebastian har börjat skriva ett gruppkontrakt som han ska försöka bli klart till 2017-09-26.

17. Sektionspub

Priser för ovvar blir 450 kr för linterk medlemmar och 500 kr för icke-linktek medlemmar. LiTHeEl presenterar sig för studenterna.

18. Övriga frågor

Jesper tar upp om vi ska marknadsföra att studenter kan söka jobb som lärare 1h i veckan. Om vi ska marknadsföra detta vill styrelsen ha ersättning för detta. Jesper ber om mer info om detta.

Jesper tar upp om vi kan få fler studenter intresserade för DevPort föreläsningen på onsdag. Detta ska delas i klass grupper och delas på facebook sidan igen.

Pratar om att vi ska fixa studiebesök på diverse företag.

Filip tar upp informationsrika videos som marknadsföring. Namnförslag på detta är "Ledningen".

19. Mötets avslutande

Ordförande avslutar mötet klockan 19:43

Sebastian Olsson, Ordförande

Eric Claar, Sekreterare

Jesper Andersson, Justeringsperson

Tom Campbell, Justeringsperson

